



LEMBAGA KEMAJUAN KELANTAN SELATAN

(Kementerian Pembangunan Luar Bandar)



KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan CIDB dalam GRED dan PENGKHUSUSAN yang berkaitan yang masih dibenarkan membuat tawaran bagi menjalankan perkhidmatan seperti berikut:-

BIL.	BUTIR-BUTIR SEBUTHARGA	SYARAT PENYERTAAN SEBUTHARGA	BUTIR-BUTIR LAWATAN DAN TAKLIMAT TAPAK	TARIKH DAN WAKTU DOKUMEN DIJUAL	TEMPAT, TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1.	<p>No. Sebutharga : LKKS.T.S/K/01/2022</p> <p>Kerja-Kerja Membaikpulih Bangunan Serta Kerja-Kerja Berkaitan Di Dewan GDW, RKT Renok Baru, Gua Musang, Kelantan.</p>	<p>(BUMIPUTERA)</p> <p>Dan</p> <p>Berdaftar dengan:</p> <p>Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) & Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)</p> <p>Kod Bidang:</p> <p>G1 & B04</p>	<p>Taklimat dan Lawatan Tapak adalah</p> <p>TIDAK DIWAJIBKAN</p> <p>Sila Berhubung Dengan Pejabat Operasi Renok Baru Sekiranya Syarikat Hendak Melawat Tapak.</p>	<p>Tarikh Dijual :</p> <p>9 Ogos 2022 (Selasa)</p> <p>Hingga</p> <p>11 Ogos 2022 (Khamis)</p> <p>Dokumen sebutharga boleh didapatkan di laman web ep KESEDAR (www.tenderwizard.my/kesedar)</p> <p>Harga dokumen :</p> <p>RM 10.00</p>	<p>Tarikh Tutup :</p> <p>15 Ogos 2022 (Isnin)</p> <p>Waktu :</p> <p>12.00 T/Hari</p>

2.	<p>No. Sebutharga : LKKS.T.S/K/02/2022</p> <p>Kerja-Kerja Membina Longkang V Serta Kerja-Kerja Berkaitan Di Desa Jaya, RKT Jeram Tekoh, Gua Musang, Kelantan.</p>	<p>(BUMIPUTERA) Dan Berdaftar dengan: Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LIPM/CIDB) & Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)</p> <p>Kod Bidang: G1 & CE21</p>	<p>Taklimat dan Lawatan Tapak adalah TIDAK DIWAJIBKAN Sila Berhubung Dengan Pejabat Operasi Jeram Tekoh Sekiranya Syarikat Hendak Melawat Tapak.</p>	<p>Tarikh Dijual : 9 Ogos 2022 (Selasa) Hingga 11 Ogos 2022 (Khamis)</p> <p>Dokumen sebutharga boleh didapatkan di laman web ep KESEDAR www.tenderwizard.my/kesedar</p> <p>Harga dokumen : RM 10.00</p>	<p>Tarikh Tutup : 15 Ogos 2020 (Isnin)</p> <p>Waktu : 12.00 T/Hari</p>
3.	<p>No. Sebutharga : LKKS.T.S/K/03/2022</p> <p>Kerja-Kerja Menaiktaraf Masjid Serta Kerja-Kerja Berkaitan Di Masjid Jeram Tekoh, Gua Musang, Kelantan.</p>	<p>(BUMIPUTERA) Dan Berdaftar dengan: Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LIPM/CIDB) & Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)</p> <p>Kod Bidang: G1 & CE21</p>	<p>Taklimat dan Lawatan Tapak adalah TIDAK DIWAJIBKAN Sila Berhubung Dengan Pejabat Operasi Jeram Tekoh Sekiranya Syarikat Hendak Melawat Tapak.</p>	<p>Tarikh Dijual : 9 Ogos 2022 (Selasa) Hingga 11 Ogos 2022 (Khamis)</p> <p>Dokumen sebutharga boleh didapatkan di laman web ep KESEDAR www.tenderwizard.my/kesedar</p> <p>Harga dokumen : RM 10.00</p>	<p>Tarikh Tutup : 15 Ogos 2020 (Isnin)</p> <p>Waktu : 12.00 T/Hari</p>

1. Kontraktor-kontraktor yang beralamat di **Gua Musang** sahaja dipelawa bagi kerja-kerja diatas dan hanya penyebutharga yang telah berdaftar **Secara Talian (Online)** dengan pihak KESEDAR sahaja yang layak menyertai sebutharga ini. Pendaftaran sebagai pembekal dengan pihak KESEDAR boleh dilakukan secara atas talian (online) di **Laman Web Sistem E-Perolehan KESEDAR** melalui capaian <http://www.tenderwizard.my/kesedar>. **Pendaftaran untuk setahun RM150.**
2. Dokumen sebutharga hanya akan dijual kepada penyebutharga yang mempunyai kod bidang berkaitan dan masih sah pendaftarannya serta hanya boleh dibeli melalui **Sistem E-Perolehan KESEDAR mulai 09 Ogos 2022.**
3. Syarikat/Kontraktor/Pembekal **diwajibkan** mengemukakan sijil asal (**Sijil Perolehan Kerajaan (SPKK), sijil Perakuan Pendaftaran CIDB dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)** dan sesalinan sijil-sijil berkaitan semasa hadir ke lawatan tapak. **Hanya penama seperti di dalam pendaftaran syarikat sahaja dibenarkan hadir taklimat.**
4. Penyebutharga hendaklah mengambil perhatian bahawa fi perkhidmatan sebanyak 0.8% bagi setiap transaksi yang dijana melalui system E.Perolehan KESEDAR akan dikenakan kepada pembekal/syarikat yang dilantik tertakluk kepada hak maksimum RM 9,600 bagi setiap transaksi yang melebihi RM 1.2 Juta.
5. Kenyataan tawaran ini juga boleh dilihat di portal rasmi KESEDAR <http://www.kesedar.gov.my>
6. Dokumen tawaran sebutharga serta lain-lain dokumen sokongan hendaklah dikemukakan secara atas talian (Online) melalui Sistem E.Perolehan KESEDAR pada atau sebelum **15 Ogos 2020 (Isnin) jam 12.00 tengahari**. Tawaran yang lewat diterima dari tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan
7. **Sekiranya syarikat mahu melawat sendiri kawasan atau tapak berkenaan, amalan penjarakan, penggunaan *hand sanitizer* dan pemakaian *face mask* adalah perlu diteruskan.**

**Pengurus Besar
Lembaga Kemajuan Kelantan Selatan
Bahagian Pembangunan Pertanian,
Ibu Pejabat KESEDAR,
18300 Gua Musang, Kelantan.
(U.P : Unit Perolehan Bahagian Pembangunan Pertanian)**